
Fra:  Helge Tveit <post@helge-tveit.no>
Sendt: 09.01.2023 13:40:40
Til:  Marte Hagen Eriksrud <marte.hagen.eriksrud@alver.kommune.no>
Emne: SV: 020123 innspill kommuneplanen

Hei igjen.
Her er det jeg sendte. Det må ha vært 18.10.2021 eller der omkring. Jeg finner ikke eposten om det ble
sendt per epost.
Det er i allefall sendt med bakgrunn i at vi da holdt på med oppmåling av de to tomtene.
Takk for tilbakemeldinger og hva jeg opplever som god oppfølgning.

Med vennlig hilsen
Helge Tveit

Fra: Marte Hagen Eriksrud <marte.hagen.eriksrud@alver.kommune.no>
Sendt:mandag 9. januar 2023 09.32
Til: Helge Tveit <post@helge-tveit.no>
Emne: SV: 020123 innspill kommuneplanen

Hei, viser til telefonsamtale. Jeg har ikke klart å finne ditt innspill. Håper du kan prøve å lete fram det
innspillet du har sendt inn tidligere, for da kan det være enklere for meg å prøve å finne det i våre
saksmapper.

Beklager bryderiet.

Marte Hagen Eriksrud | Rådgjevar på plan og analyse

Telefon: 563 75 637

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

Fra: Helge Tveit <post@helge-tveit.no>
Sendt:mandag 2. januar 2023 10:46
Til: Marte Hagen Eriksrud <marte.hagen.eriksrud@alver.kommune.no>
Emne:020123 innspill kommuneplanen

Jeg viser til telefonsamtale nettopp med bakgrunn i et innspill jeg sendte dere i oktober 21.
Forholdet er at jeg, gjennom mitt selskap Hetve Eiendom AS, eier to tomter på Verås i tidligere Lindås
kommune. Disse to tomtene er gnr. 114 bnr 11 og 8. Sist høst ble vi ferdige med oppmålingen, og de er
lagt inn på kartene.

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.alver.kommune.no%2F&data=05%7C01%7Cmarte.hagen.eriksrud%40alver.kommune.no%7C149a659da4d94fd1551208daf23eaca1%7Cf9d6e533ea404f4593e6f28ff10ace53%7C0%7C0%7C638088648406287574%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=SCFjwHra5hG3KmvJPmhoSuSlNa%2F9mpzdsDWrWsHfrSI%3D&reserved=0
mailto:post@helge-tveit.no
mailto:marte.hagen.eriksrud@alver.kommune.no


Bnr. 11 fikk i 1984 en byggetillatelse, og arbeidene ble påbegynt. Men på grunn av tidligere eiers 
bortgang stanset det hele opp og det har senere ikke skjedd mer. Men tomten er utplanert og har 
tilkomst til vann, avløp og det er etablert en avkjørsel.
Bnr. 8 Vil også ha tilkomst til vann og avløp og grenser inn til en eksisterende avkjørselsvei.
Tomtene ligger i et område der naboskapet ønsker at flere kan slå seg til.
Jeg er derfor opptatt av at det ved rulleringen av kommuneplanen åpnes for en slik byggemulighet.
 
Med vennlig hilsen
Helge Tveit
Tlf. 97632903
 


